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نموذج SUP8: رسالة للموردين غير الفائزين بالمناقصة
TEMPLATE SUP 8: Letter to Unsuccessful Suppliers
(للمشتريات التي تبلغ قيمتها 10,000 يورو وأكثر)
(For Procurements of EUR 10,000 and above)
عند رؤية: (ملاحظة:….) هذه مجرد إرشادات لك وعليك حذف هذه الملاحظات من المستند.
عند رؤية: <…> الرجاء إدخال المعلومات.
تم تحديد الخيارات على شكل (إختيار: ....)
حين يظهر هذا: [أدخل] فإن المزود هو من سيقوم بإدخال المعلومات.
*** قم بحذف هذه الصفحة قبل تقديم طلب الشراء ***
Where you see: (Note:….) this is just a guidance for you and you shall delete these notes from the document.

Where you see <…> you shall enter information.

Options are marked (Option:..).
Where this [insert] appears it is the supplier who shall insert information. 

***DELETE THIS PAGE PRIOR TO SUBMITTING THE PURCHASE ORDER***

رسالة للموردين غير الفائزين بالمناقصة
رقم العطاء/ طلب عرض الأسعار: <ضع الرقم>
<عنوان العقد ، الموقع>
التاريخ: <ضع التاريخ>
عزيزي >إسم جهة الإتصال<
LETTER FOR UNSUCCESSFUL SUPPLIERS
RFQ/ Tender reference no.: <insert no.>
<Contract title, Location>
Date: <insert date>
Dear <contact name>
نشكركم على مشاركتكم في الإجراء المذكور أعلاه، ويؤسفنا أن نعلمكم بأن عطاءكم/ عرض الأسعار الخاص بكم لم يفز للأسباب التالية:
Thank you for participating in the above-mentioned procedure. We regret to inform you, that the RFQ/Tender submitted was not successful for the following reason(s):
ملاحظة: اشطب كافة الأسباب غير المنطبقة على العطاء/ طلب عرض الأسعار المحدد
(NOTE: Erase all reasons that does not apply to that specific RFQ/Tender)
·  لم يصل عرض الأسعار / العطاء الخاص بك قبل الموعد النهائي.
· Your quotation/tender did not arrive before the deadline.
· عرض الأسعار / العطاء غير متوافق إدارياً.
· Your quotation/tender was not administratively compliant.
· لم يتم اعتبار عرضك الفني مستوفيًا لمعيار <أ/ب …> من المواصفات الفنية.
· Your technical offer was not considered to satisfy criterion <a/b/…> of the technical specifications. 
· تجاوز عرضك المالي الحد الأقصى للميزانية المتاحة للعقد.
· Your technical offer was not considered to satisfy criterion <a/b/…> of the technical specifications. 
· لم يكن العطاء الخاص بك هو الأكثر فائدة من الناحية الاقتصادية من تلك العروض / المناقصات التي كانت متوافقة من الناحية الفنية.
· Your tender was not the most economically advantageous of those quotations/tenders that were technically compliant. 
لمعلوماتكم فقد منح العقد ل <اسم المزود الفائز بالمناقصة> بمبلغ <ضع العملة والمبلغ>. رغم أننا لم نتمكن من الاستفادة من خدماتكم في هذه المناسبة، إلا أننا على يقين بأنكم سوف تواصلون الاهتمام بمبادراتنا.
مع أطيب التحيات
<الاسم والتوقيع>
For your information, the contract has been awarded to <name of successful supplier> for an amount of <insert currency and amount>. Although we have not been able to make use of your services on this occasion, we trust that you will continue to take an active interest in our initiatives.

Yours Sincerely,

<Name and signature>
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